
 
 
 

       Maastricht 28-03-2015 
 
Geachte Heer / Mevrouw 
 
Middels dit schrijven willen wij onze kijk en zorgen op het sluiten van onze sportaccommodatie aan 
de Athoslaan kenbaar maken. 
 
Uit de media begrepen wij dat er plannen zijn de sportzaal in de Athoslaan te sluiten. Een tijdje 
geleden (november 2014) hadden wij ook al geruchten gelezen in de media over een eventuele 
sluiting van de accommodatie. We hebben toen contact gezocht met de sportservice (afdeling 
verhuur) van de gemeente Maastricht. Zij beloofde ons op de hoogte te houden van de 
ontwikkelingen, en indien er sprake zou zijn van sluiting samen te zoeken naar een passende 
oplossing. Tot vorige week hebben wij van hen niets meer vernomen. Nieuwe mediaberichten 
kwamen voor ons dan ook geheel onverwacht. Opnieuw hebben wij contact gezocht met 
sportservice van de gemeente. Onze contactpersoon, Mevr. Nancy van Drongelen gaf in haar reactie 
aan ook niet op de hoogte te zijn van de plannen en stuurde mijn bericht naar de beleidsafdeling 
(Mevr. Karin Munnichs). Van haar hebben wij nog geen reactie mogen ontvangen. Wel stuurde Dhr. 
Johan Hannon eind vorige week, als eerste een document met informatie rondom de plannen (zie 
bijlage). 
 
Onze vereniging telt ongeveer 130 leden. Een aantal potentiële leden staan nog op de wachtlijst 
omdat onze jongste groepen momenteel vol zitten. Sinds de ingebruikname van de zaal in de 
Athoslaan maken wij gebruik van diens faciliteiten. We zijn ook min of meer gebonden aan deze zaal 
in verband met specifieke behoeften (aansluithaken spanbrug / rekstok, putten voor de parterre 
rekstok en ringen) horende bij de turn(wedstrijd)sport, en onze toestelberging waarin wij zelf hebben 
geïnvesteerd. U kunt zich dan waarschijnlijk wel voorstellen dat dit niet om kleine bedragen gaat. 
Deze berging is voor ons van essentieel belang voor de opslag van onze specifieke toestellen en biedt 
ons tevens de mogelijkheid te investeren in nieuwe specifieke turntoestellen. Met deze faciliteiten 
hebben we tevens een aantal jaar geleden de studenten turnvereniging kunnen helpen een goede 
start te maken. 
 
 
 
Er wordt in het document dat Dhr. Johan Hannon doorstuurde gesproken over veranderde 
sportvoorkeuren. Wij als enige turn-  en gymnastiekvereniging in Maastricht merken hier momenteel 
nog weinig van. Het feit dat wij nog genoodzaakt zijn een wachtlijst te hanteren geeft aan dat de 
turnsport in Maastricht nog leeft onder de jeugd.  
 
Wij staan dan uiteraard ook afwijzend tegenover de sluiting van de sportzaal. De zaal is volledig 
aangepast aan alle faciliteiten die wij als turn / gymnastiekvereniging nodig hebben. Hierin 
meegenomen de toestelberging voor onze turntoestellen.  
 



Afgelopen week werd ons de vraag gesteld of wij al ideeën hadden over een nieuwe thuisbasis voor 
onze vereniging. Hier hebben wij nog niet naar gezocht gezien pas eind vorige week het eerste 
officiële bericht vanuit de gemeente Maastricht kwam. Wel zijn we er ons van bewust dat we de 
huidige faciliteiten moeilijk in een andere bestaande sportaccommodatie in de buurt gaan vinden.  
 
Inmiddels is er veel onrust in de vereniging ontstaan. Leiding, ouders en kinderen stellen 
toekomstgerichte  vragen. Helaas hebben wij deze onrust nog niet weg kunnen nemen gezien wij ook 
niet weten hoe de toekomst er voor de vereniging uit zal zien. We hopen dan ook snel meer 
duidelijkheid te krijgen. 
 
Vriendelijk groetend, 
 
Namens het bestuur 
 
Resie Martens Boden 
Secretaris KMG Eendracht 1876 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




